
Oświadczenie ws. Kina Przytulnego
Przez  ostatnie  tygodnie  obserwowaliśmy  Państwa  zaangażowanie  oraz  liczny  udział  w  petycji
wystosowanej przez Pana Jacka Krajewskiego. Jesteśmy świadomi, że Kino Przytulne przez lata
zgromadziło wiernych Sympatyków, którzy doceniali szeroki wachlarz propozycji repertuarowych
kina. Rozumiemy Państwa obawy dotyczące przyszłości kina, dlatego zapewniamy, że Łódzki Dom
Kultury będzie kontynuował niekomercyjną działalność filmową. Będzie to przestrzeń otwarta dla
wszystkich łodzian, którzy szukają unikalnych propozycji filmowych. Ufamy, że wspólnie stworzymy
kino na miarę naszych oczekiwań.


